
 
 
 
Verksamhetsberättelse för år 2015 
 
Styrelsen för Höganäs samfällighetsförening avger följande verksamhetsberättelse för 
verksamhetsåret 2015 
 
Styrelsen för 2015 har bestått av följande personer: 
Margarethe Serkitjis ordförande  2015 - 2016 
Torbjörn Andersson, sekreterare  2015 - 2016 
Bengt Hagaeus kassör  2015 - 2016 
Martin Hansson ord ledamot  2014 - 2015 
Håkan Sandblom, ord ledamot 2014 - 2015 avgick ur styrelsen i juni 
Karin Klouman, ord ledamot  2014 - 2015 
Linda Söderlund, suppleant  2015  ordinarie efter Håkan från juni 
Henrik Alfredsson, suppleant  2015 
Fredrik Kaplan, suppleant  2015 
 
Thommy Karlsson, revisor  2015 
Patrik Lindell, revisor  2015 
Camilla Lundell, suppleant  2015 
 
Valberedning: 
Ulrika Ahlin (sammankallande) etapp 1 
Bengt Fältström etapp 2 
Lars Brunnsby etapp 3 
 
Styrelsen har sammanträtt 10 gånger under verksamhetsåret. Därutöver planeras stämman äga rum 
2016-02-24. På dessa möten har diverse angelägenheter för samfälligheten diskuterats och beslutats 
om. Frågor som kommit styrelsen tillhanda muntligen eller skriftligen från samfällighetens medlemmar 
eller utomstående har behandlats. 

Vi skrev avtal med Svenska Stadsnät för att installera fiber till alla fastigheter. Startkostnaden på  
300 000 kr togs från den gemensamma fonden. Övriga kostnader samt drift och underhåll för 
anläggningen ingår i samfällighetsavgiften framöver istället för att ta ut en extra avgift under 2015 för 
installationen. Varje fastighet beställer själv vilka tjänster man vill ha via fiber. I dagsläget kommer 
kabel-TV fortsätta att var tillgängligt via TV-uttaget precis som tidigare. 

El-centralen i kvarterssugan behövde uppgraderas vilket gjordes under våren. 

Styrelsen tog in offert för ommålning och byte av vindskivor för kvartersstugan Arbetet utfördes under 
sommaren.  

Vi har placerat ut vägbulor på tre ställen i området för att de fordon som kör in i området skall hålla 
nere hastigheten. Om åtgärden får önskad effekt skall utvärderas under våren 2016. 

Garagebelysningen på två garagelängor i etapp 1 har bytts ut efter skadegörelse. 

Samtliga garagelängor i etapp 3 har fixats och målats gemensamt av de boende i etappen. 

Vår hemsida blev hackad och vi har nu lagt upp en ny som är i drift. 

Styrelsen har under året planerat tre städdagar, två på våren och en på hösten. På grund av ihållande 
regn vid städdagen i juni ställdes den in. Många av samfällighetens medlemmar har vid vår- och 
höststädningen genom hårt arbete och glada tillrop sett till att det blivit fint i området. 
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